

specialized agencies, as requested by the General Assembly, for submission to the Council if possible at its eighth session.

173 (VII). Implementation of recommendations on economic and social matters

*Resolution of 28 August 1948
(document E/1052)*

The Economic and Social Council,

Having regard to General Assembly resolution 119 (II)¹ of 31 October 1947 concerning the implementation of recommendations on economic and social matters,

Taking note of the report of the Secretary-General and of the statements by Members of the United Nations concerning this matter²,

Considers that the great importance of this question warrants a more extensive examination than the Council has been able to give to it in 1948, in view of the late submission of the above-mentioned documents;

Decides to forward these documents to the General Assembly for its information; and

Decides furthermore to consider this matter at its eighth session.

174 (VII). Programme of conferences for 1949

*Resolution of 28 August 1948
(document E/1062)*

The Economic and Social Council,

In pursuance of rules 2 and 6 of its rules of procedure and rules 1, 2 and 3 of the rules of procedure of the functional commissions,

Decides that its eighth and ninth sessions should commence on 7 February and 5 July 1949 respectively, and that its ninth session should be held at Geneva;

Decides that its functional commissions, and their sub-commissions should each hold one session in 1949, except that the Social Commission should hold two sessions, and that the sessions of the Population and Statistical Commissions should be held in Geneva;

Confirms its decision taken at the sixth session that the session of the Commission on the Status of Women should be held in Lebanon³;

Decides that its regional economic commissions should hold one session in 1949, the ques-

¹ See *Official Records of the Second Session of the General Assembly, Resolutions*, page 24.

² See documents E/963 and E/963/Add.1-17 inclusive.

³ See *Resolutions adopted by the Economic and Social Council* during its sixth session, resolution 120 (VI) D, page 22.

un avant-projet conçu dans le cadre d'une politique générale d'utilisation de la bibliothèque centrale par l'Organisation des Nations Unies et les institutions spécialisées.

173 (VII). Mise en œuvre des recommandations au sujet de questions économiques et sociales

*Résolution du 28 août 1948
(document E/1052)*

Le Conseil économique et social,

Eu égard à la résolution 119 (II)¹, adoptée par l'Assemblée générale le 31 octobre 1947, au sujet de la mise en œuvre de recommandations au sujet de questions économiques et sociales,

Prenant acte du rapport du Secrétaire général et des déclarations faites par les Membres des Nations Unies sur cette question²,

Estime que la grande importance de cette question justifie un examen plus approfondi que celui auquel le Conseil a pu se livrer en 1948, par suite de la date tardive à laquelle les documents susmentionnés lui ont été soumis;

Décide d'attirer l'attention de l'Assemblée générale sur ces documents; et

Décide, en outre, d'examiner la question au cours de sa huitième session.

174 (VII). Calendrier des conférences pour 1949

*Résolution du 28 août 1948
(document E/1062)*

Le Conseil économique et social,

En application des articles 2 et 6 de son règlement intérieur et des articles premier, 2 et 3 du règlement intérieur des commissions techniques,

Décide que ses huitième et neuvième sessions commenceront respectivement le 7 février et le 5 juillet 1949, et que sa neuvième session se tiendra à Genève;

Décide que ses commissions techniques et leurs sous-commissions tiendront chacune une seule session en 1949, à l'exception de la Commission des questions sociales qui tiendra deux sessions, que les sessions de la Commission de la population et de la Commission de statistique auront lieu à Genève;

Confirme sa décision, prise à sa sixième session, de faire tenir au Liban la session de la Commission de la condition de la femme³;

Décide que ses commissions économiques régionales tiendront une session en 1949, le

¹ Voir les *Documents officiels de la deuxième session de l'Assemblée générale, Résolutions*, page 24.

² Voir les documents E/963 et E/963/Add.1-17 inclus.

³ Voir les *Résolutions adoptées par le Conseil économique et social* pendant sa sixième session, résolution 120 (VI) D, page 22.